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Ερώτηση Γκίκα για την κατάργηση του clawback και του rebate για τους
Φυσικοθεραπευτές

Ερώτηση προς το Υπουργείο Υγείας κατέθεσε ο Βουλευτής Κέρκυρας της Νέας Δημοκρατίας, Στέφανος
Γκίκας για το αίτημα του Πανελληνίου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών, το οποίο υιοθετεί και το
Περιφερειακό Τμήμα της Κέρκυρας για την κατάργηση του clawback και του rebate.
Όπως σημειώνει ο βουλευτής της ΝΔ:
Στο κείμενο της Ερώτησης ο Βουλευτής αναφέρει το αίτημα των φορέων της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας
Υγείας, οι οποίοι έχουν ζητήσει από το Υπουργείο Υγείας να προσδιοριστεί χρονοδιάγραμμα μείωσης του
claw back με σκοπό να καταργηθεί πλήρως το 2023. Οι Φυσικοθεραπευτές επικαλούνται ακόμη και
προβλήματα βιωσιμότητας εξαιτίας της σημαντικής μείωσης του ποσοστού της αξίας των υπηρεσιών που
παρέχουν, ενώ την κατάσταση επιδεινώνουν τα αυξημένα έξοδα λειτουργίας των εργαστηριών τους,
λόγω της ακρίβειας.
Ο κ. Γκίκας ζητά να ενημερωθεί αν το Υπουργείο Υγείας προτίθεται να μειώσει και να καταργήσει το
clawback και το rebate για τους επαγγελματίες της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας. Επίσης ρωτά αν το
Υπουργείο επεξεργάζεται άλλες πολιτικές στήριξης των επαγγελματιών της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας
Υγείας στο πλαίσιο της παρούσας οικονομικής κρίσης.
Η ΕΡΩΤΗΣΗ
Προς: Υπουργείο Υγείας
Θέμα: Αίτημα Πανελληνίου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών για την Κατάργηση του clawback και του rebate
Ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών έχει επανειλημμένως επισημάνει τις οικονομικές δυσκολίες
που δημιουργούνται στους ιδιοκτήτες εργαστηρίων Φυσικοθεραπείας από την εφαρμογή του clawback και
του rebate, αφού εισπράττουν από τον ΕΟΠΥΥ σημαντικά μειωμένο ποσοστό της αξίας των υπηρεσιών που
παρέχουν στους ασθενείς.
Όπως γνωστοποιεί ο Σύλλογος, οι φορείς της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας έχουν ζητήσει από το
Υπουργείο Υγείας να προσδιορίσει χρονοδιάγραμμα μείωσης του clawback με σκοπό να καταργηθεί
πλήρως το 2023.
Επειδή το clawback εφαρμόστηκε το 2013 εν μέσω βαθιάς οικονομικής κρίσης ως έκτακτο μέτρο, με
στόχο να συμβάλλει στην καλύτερη διαχείριση των οικονομικών της χώρας,
Επειδή η εφαρμογή του clawback και του rebate μειώνει σημαντικά το διαθέσιμο εισόδημα των
Φυσικοθεραπευτών, αφού επικαλούνται ακόμη και προβλήματα βιωσιμότητας,
Επειδή η ακρίβεια της παρούσας περιόδου αυξάνει περαιτέρω τα λειτουργικά έξοδα των εργαστηρίων
Φυσικοθεραπείας, γεγονός που οδηγεί και στην περαιτέρω μείωση του διαθέσιμου εισοδήματος,
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός:
1. Προστίθεστε να μειώσετε το clawback για τους επαγγελματίες της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας;
2. Επεξεργάζεται το Υπουργείο Υγείας την κατάργηση του clawback και του rebate;
3. Επεξεργάζεται το Υπουργείο Υγείας άλλες πολιτικές στήριξης των επαγγελματιών της Πρωτοβάθμιας
Φροντίδας Υγείας στο πλαίσιο της παρούσας πολύπλευρης οικονομικής κρίσης;
Η ανάρτηση Ερώτηση Γκίκα για την κατάργηση του clawback και του rebate για τους Φυσικοθεραπευτές
προέρχεται από το CorfuPress.com.

Κάντε click να δείτε το άρθρο απ’ ευθείας από την πηγή του: Ερώτηση Γκίκα για την κατάργηση του
clawback και του rebate για τους Φυσικοθεραπευτές
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Ερώτηση Γκίκα για την κατάργηση του clawback και του rebate για τους
Φυσικοθεραπευτές

Ερώτηση προς το Υπουργείο Υγείας κατέθεσε ο Βουλευτής Κέρκυρας της Νέας Δημοκρατίας, Στέφανος
Γκίκας για το αίτημα του Πανελληνίου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών, το οποίο υιοθετεί και το
Περιφερειακό Τμήμα της Κέρκυρας για την κατάργηση του clawback και του rebate.

Όπως σημειώνει ο βουλευτής της ΝΔ:
Στο κείμενο της Ερώτησης ο Βουλευτής αναφέρει το αίτημα των φορέων της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας
Υγείας, οι οποίοι έχουν ζητήσει από το Υπουργείο Υγείας να προσδιοριστεί χρονοδιάγραμμα μείωσης του
claw back με σκοπό να καταργηθεί πλήρως το 2023. Οι Φυσικοθεραπευτές επικαλούνται ακόμη και
προβλήματα βιωσιμότητας εξαιτίας της σημαντικής μείωσης του ποσοστού της αξίας των υπηρεσιών που
παρέχουν, ενώ την κατάσταση επιδεινώνουν τα αυξημένα έξοδα λειτουργίας των εργαστηριών τους,
λόγω της ακρίβειας.
Ο κ. Γκίκας ζητά να ενημερωθεί αν το Υπουργείο Υγείας προτίθεται να μειώσει και να καταργήσει το
clawback και το rebate για τους επαγγελματίες της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας. Επίσης ρωτά αν το
Υπουργείο επεξεργάζεται άλλες πολιτικές στήριξης των επαγγελματιών της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας
Υγείας στο πλαίσιο της παρούσας οικονομικής κρίσης.

Η ΕΡΩΤΗΣΗ

Προς: Υπουργείο Υγείας

Θέμα: Αίτημα Πανελληνίου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών για την Κατάργηση του clawback και
του rebate

Ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών έχει επανειλημμένως επισημάνει τις οικονομικές δυσκολίες
που δημιουργούνται στους ιδιοκτήτες εργαστηρίων Φυσικοθεραπείας από την εφαρμογή του clawback και
του rebate, αφού εισπράττουν από τον ΕΟΠΥΥ σημαντικά μειωμένο ποσοστό της αξίας των υπηρεσιών που
παρέχουν στους ασθενείς.

Όπως γνωστοποιεί ο Σύλλογος, οι φορείς της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας έχουν ζητήσει από το
Υπουργείο Υγείας να προσδιορίσει χρονοδιάγραμμα μείωσης του clawback με σκοπό να καταργηθεί
πλήρως το 2023.

Επειδή το clawback εφαρμόστηκε το 2013 εν μέσω βαθιάς οικονομικής κρίσης ως έκτακτο μέτρο, με
στόχο να συμβάλλει στην καλύτερη διαχείριση των οικονομικών της χώρας,

Επειδή η εφαρμογή του clawback και του rebate μειώνει σημαντικά το διαθέσιμο εισόδημα των
Φυσικοθεραπευτών, αφού επικαλούνται ακόμη και προβλήματα βιωσιμότητας,

Επειδή η ακρίβεια της παρούσας περιόδου αυξάνει περαιτέρω τα λειτουργικά έξοδα των εργαστηρίων
Φυσικοθεραπείας, γεγονός που οδηγεί και στην περαιτέρω μείωση του διαθέσιμου εισοδήματος,

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προστίθεστε να μειώσετε το clawback για τους επαγγελματίες της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας;

2. Επεξεργάζεται το Υπουργείο Υγείας την κατάργηση του clawback και του rebate;

3. Επεξεργάζεται το Υπουργείο Υγείας άλλες πολιτικές στήριξης των επαγγελματιών της Πρωτοβάθμιας
Φροντίδας Υγείας στο πλαίσιο της παρούσας πολύπλευρης οικονομικής κρίσης;

https://www.corfupress.com/2022/%ce%b5%ce%b9%ce%b4%ce%b7%cf%83%ce%b5%ce%b9%cf%83/%cf%80%ce%bf%ce%bb%ce%b9%cf%84%ce%b9%ce%ba%ce%b7/%cf%80%ce%bf%ce%bb%ce%b9%cf%84%ce%b9%ce%ba%ce%b7-%cf%80%ce%bf%ce%bb%ce%b9%cf%84%ce%b9%ce%ba%ce%b7/%ce%b5%cf%81%cf%8e%cf%84%ce%b7%cf%83%ce%b7-%ce%b3%ce%ba%ce%af%ce%ba%ce%b1-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%b7%ce%bd-%ce%ba%ce%b1%cf%84%ce%ac%cf%81%ce%b3%ce%b7%cf%83%ce%b7-%cf%84%ce%bf%cf%85-clawback/


http://kerkyra.net/

 Publication date: 11/04/2022 18:12

 Alexa ranking (Greece): 0

 https://kerkyra.net/?p=334678

Ερώτηση Στ. Γκίκα προς το Υπουργείο Υγείας για την Κατάργηση του
clawback και του rebate για τους Φυσικοθεραπευτές

      Ερώτηση προς το Υπουργείο Υγείας κατέθεσε ο Βουλευτής Κέρκυρας της Νέας Δημοκρατίας,
Στέφανος Γκίκας για το αίτημα του Πανελληνίου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών, το οποίο υιοθετεί και το
Περιφερειακό Τμήμα της Κέρκυρας για την κατάργηση του clawback και του rebate. Στο κείμενο της
Ερώτησης ο Βουλευτής αναφέρει το αίτημα των φορέων της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας […]

Κάντε click να δείτε το άρθρο απ’ ευθείας από την πηγή του: Ερώτηση Στ. Γκίκα προς το Υπουργείο Υγείας
για την Κατάργηση του clawback και του rebate για τους Φυσικοθεραπευτές
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Ερώτηση Στ. Γκίκα προς το Υπουργείο Υγείας για την Κατάργηση του
clawback και του rebate για τους Φυσικοθεραπευτές

 

 

 

Ερώτηση προς το Υπουργείο Υγείας κατέθεσε ο Βουλευτής Κέρκυρας της Νέας Δημοκρατίας, Στέφανος
Γκίκας για το αίτημα του Πανελληνίου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών, το οποίο υιοθετεί και το
Περιφερειακό Τμήμα της Κέρκυρας για την κατάργηση του clawback και του rebate.

Στο κείμενο της Ερώτησης ο Βουλευτής αναφέρει το αίτημα των φορέων της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας
Υγείας, οι οποίοι έχουν ζητήσει από το Υπουργείο Υγείας να προσδιοριστεί χρονοδιάγραμμα μείωσης του
claw back με σκοπό να καταργηθεί πλήρως το 2023. Οι Φυσικοθεραπευτές επικαλούνται ακόμη και
προβλήματα βιωσιμότητας εξαιτίας της σημαντικής μείωσης του ποσοστού της αξίας των υπηρεσιών που
παρέχουν, ενώ την κατάσταση επιδεινώνουν τα αυξημένα έξοδα λειτουργίας των εργαστηριών τους,
λόγω της ακρίβειας.

Ο κ. Γκίκας ζητά να ενημερωθεί αν το Υπουργείο Υγείας προτίθεται να μειώσει και να καταργήσει το
clawback και το rebate για τους επαγγελματίες της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας. Επίσης ρωτά αν το
Υπουργείο επεξεργάζεται άλλες πολιτικές στήριξης των επαγγελματιών της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας
Υγείας στο πλαίσιο της παρούσας οικονομικής κρίσης.

 

Επισυνάπτεται το κείμενο της Ερώτησης. 

Αθήνα, 11.4.2022

ΕΡΩΤΗΣΗ

 

Προς: Υπουργείο Υγείας

 

Θέμα: Αίτημα Πανελληνίου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών για την Κατάργηση του clawback και
του rebate

 

 

Ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών έχει επανειλημμένως επισημάνει τις οικονομικές δυσκολίες
που δημιουργούνται στους ιδιοκτήτες εργαστηρίων Φυσικοθεραπείας από την εφαρμογή του clawback και
του rebate, αφού εισπράττουν από τον ΕΟΠΥΥ σημαντικά μειωμένο ποσοστό της αξίας των υπηρεσιών που
παρέχουν στους ασθενείς.

 

Όπως γνωστοποιεί ο Σύλλογος, οι φορείς της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας έχουν   ζητήσει από το
Υπουργείο Υγείας να προσδιορίσει χρονοδιάγραμμα μείωσης του clawback με σκοπό να καταργηθεί
πλήρως το 2023.

 

Επειδή το clawback εφαρμόστηκε το 2013 εν μέσω βαθιάς οικονομικής κρίσης ως έκτακτο μέτρο, με
στόχο να συμβάλλει στην καλύτερη διαχείριση των οικονομικών της χώρας,

 

Επειδή η εφαρμογή του clawback και του rebate μειώνει σημαντικά το διαθέσιμο εισόδημα των
Φυσικοθεραπευτών, αφού επικαλούνται ακόμη και προβλήματα βιωσιμότητας,
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Επειδή η ακρίβεια της παρούσας περιόδου αυξάνει περαιτέρω τα λειτουργικά έξοδα των εργαστηρίων
Φυσικοθεραπείας, γεγονός που οδηγεί και στην περαιτέρω μείωση του διαθέσιμου εισοδήματος,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

 

 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής

Στέφανος Γκίκας

Βουλευτής ΝΔ – Ν. Κέρκυρας

 

ΑΠΟ ΤΟ ΠΟΛΙΤΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ
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Γκίκας σε Υπ. Υγείας για την κατάργηση clawback -rebate για τους
Φυσικοθεραπευτές

Ερώτηση προς το Υπουργείο Υγείας κατέθεσε ο Βουλευτής Κέρκυρας της Νέας Δημοκρατίας,
Στέφανος Γκίκας για το αίτημα του Πανελληνίου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών, το οποίο
υιοθετεί και το Περιφερειακό Τμήμα της Κέρκυρας για την κατάργηση του clawback και του
rebate.
Στο κείμενο της Ερώτησης ο Βουλευτής αναφέρει το αίτημα των φορέων της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας
Υγείας, οι οποίοι έχουν ζητήσει από το Υπουργείο Υγείας να προσδιοριστεί χρονοδιάγραμμα μείωσης του
clawback με σκοπό να καταργηθεί πλήρως το 2023. Οι Φυσικοθεραπευτές επικαλούνται ακόμη και
προβλήματα βιωσιμότητας εξαιτίας της σημαντικής μείωσης του ποσοστού της αξίας των υπηρεσιών που
παρέχουν, ενώ την κατάσταση επιδεινώνουν τα αυξημένα έξοδα λειτουργίας των εργαστηριών τους,
λόγω της ακρίβειας.
Ο κ. Γκίκας ζητά να ενημερωθεί αν το Υπουργείο Υγείας προτίθεται να μειώσει και να καταργήσει το
clawbackκαι το rebate για τους επαγγελματίες της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας. Επίσης ρωτά αν το
Υπουργείο επεξεργάζεται άλλες πολιτικές στήριξης των επαγγελματιών της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας
Υγείας στο πλαίσιο της παρούσας οικονομικής κρίσης.

Η ερώτηση

Ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών έχει επανειλημμένως επισημάνει τις οικονομικές δυσκολίες
που δημιουργούνται στους ιδιοκτήτες εργαστηρίων Φυσικοθεραπείας από την εφαρμογή τουclawback και
τουrebate, αφού εισπράττουν από τον ΕΟΠΥΥ σημαντικά μειωμένο ποσοστό της αξίας των υπηρεσιών που
παρέχουν στους ασθενείς.

Όπως γνωστοποιεί ο Σύλλογος, οι φορείς της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας έχουν ζητήσει από το
Υπουργείο Υγείας να προσδιορίσει χρονοδιάγραμμα μείωσης του clawback με σκοπό να καταργηθεί
πλήρως το 2023.

Επειδή το clawback εφαρμόστηκε το 2013 εν μέσω βαθιάς οικονομικής κρίσης ως έκτακτο μέτρο, με
στόχο να συμβάλλει στην καλύτερη διαχείριση των οικονομικών της χώρας,

Επειδή η εφαρμογή του clawback και του rebate μειώνει σημαντικά το διαθέσιμο εισόδημα των
Φυσικοθεραπευτών, αφού επικαλούνται ακόμη και προβλήματα βιωσιμότητας,

Επειδή η ακρίβεια της παρούσας περιόδου αυξάνει περαιτέρω τα λειτουργικά έξοδα των εργαστηρίων
Φυσικοθεραπείας, γεγονός που οδηγεί και στην περαιτέρω μείωση του διαθέσιμου εισοδήματος,

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προστίθεστε να μειώσετε το clawback για τους επαγγελματίες της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας;

2. Επεξεργάζεται το Υπουργείο Υγείας την κατάργηση του clawback και του rebate;

3. Επεξεργάζεται το Υπουργείο Υγείας άλλες πολιτικές στήριξης των επαγγελματιών της Πρωτοβάθμιας
Φροντίδας Υγείας στο πλαίσιο της παρούσας πολύπλευρης οικονομικής κρίσης;

 

Ο Ερωτών Βουλευτής

 

The post Γκίκας σε Υπ. Υγείας για την κατάργηση clawback -rebate για τους Φυσικοθεραπευτές appeared
first on Κέρκυρα Σήμερα – Corfu News – kerkyrasimera.

Κάντε click να δείτε το άρθρο απ’ ευθείας από την πηγή του: Γκίκας σε Υπ. Υγείας για την κατάργηση
clawback -rebate για τους Φυσικοθεραπευτές
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Γκίκας σε Υπ. Υγείας για την κατάργηση clawback -rebate για τους
Φυσικοθεραπευτές

Ερώτηση προς το Υπουργείο Υγείας κατέθεσε ο Βουλευτής Κέρκυρας της Νέας Δημοκρατίας,
Στέφανος Γκίκας για το αίτημα του Πανελληνίου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών, το οποίο
υιοθετεί και το Περιφερειακό Τμήμα της Κέρκυρας για την κατάργηση του clawback και του
rebate.
Στο κείμενο της Ερώτησης ο Βουλευτής αναφέρει το αίτημα των φορέων της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας
Υγείας, οι οποίοι έχουν ζητήσει από το Υπουργείο Υγείας να προσδιοριστεί χρονοδιάγραμμα μείωσης του
clawback με σκοπό να καταργηθεί πλήρως το 2023. Οι Φυσικοθεραπευτές επικαλούνται ακόμη και
προβλήματα βιωσιμότητας εξαιτίας της σημαντικής μείωσης του ποσοστού της αξίας των υπηρεσιών που
παρέχουν, ενώ την κατάσταση επιδεινώνουν τα αυξημένα έξοδα λειτουργίας των εργαστηριών τους,
λόγω της ακρίβειας.
Ο κ. Γκίκας ζητά να ενημερωθεί αν το Υπουργείο Υγείας προτίθεται να μειώσει και να καταργήσει το
clawbackκαι το rebate για τους επαγγελματίες της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας. Επίσης ρωτά αν το
Υπουργείο επεξεργάζεται άλλες πολιτικές στήριξης των επαγγελματιών της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας
Υγείας στο πλαίσιο της παρούσας οικονομικής κρίσης.

Η ερώτηση

Ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών έχει επανειλημμένως επισημάνει τις οικονομικές δυσκολίες
που δημιουργούνται στους ιδιοκτήτες εργαστηρίων Φυσικοθεραπείας από την εφαρμογή τουclawback και
τουrebate, αφού εισπράττουν από τον ΕΟΠΥΥ σημαντικά μειωμένο ποσοστό της αξίας των υπηρεσιών που
παρέχουν στους ασθενείς.

Όπως γνωστοποιεί ο Σύλλογος, οι φορείς της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας έχουν ζητήσει από το
Υπουργείο Υγείας να προσδιορίσει χρονοδιάγραμμα μείωσης του clawback με σκοπό να καταργηθεί
πλήρως το 2023.

Επειδή το clawback εφαρμόστηκε το 2013 εν μέσω βαθιάς οικονομικής κρίσης ως έκτακτο μέτρο, με
στόχο να συμβάλλει στην καλύτερη διαχείριση των οικονομικών της χώρας,

Επειδή η εφαρμογή του clawback και του rebate μειώνει σημαντικά το διαθέσιμο εισόδημα των
Φυσικοθεραπευτών, αφού επικαλούνται ακόμη και προβλήματα βιωσιμότητας,

Επειδή η ακρίβεια της παρούσας περιόδου αυξάνει περαιτέρω τα λειτουργικά έξοδα των εργαστηρίων
Φυσικοθεραπείας, γεγονός που οδηγεί και στην περαιτέρω μείωση του διαθέσιμου εισοδήματος,

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προστίθεστε να μειώσετε το clawback για τους επαγγελματίες της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας;

2. Επεξεργάζεται το Υπουργείο Υγείας την κατάργηση του clawback και του rebate;

3. Επεξεργάζεται το Υπουργείο Υγείας άλλες πολιτικές στήριξης των επαγγελματιών της Πρωτοβάθμιας
Φροντίδας Υγείας στο πλαίσιο της παρούσας πολύπλευρης οικονομικής κρίσης;

 

Ο Ερωτών Βουλευτής

 

Ακολουθήστε το kerkyrasimera.gr για να μαθαίνετε πρώτοι τα νέα από την
Κέρκυρα.
Ακολουθήστε μας στο Google News

Ακολουθήστε μας στο Instagram

Ακολουθήστε μας στο twitter

Ακολουθήστε μας στο Facebook

https://www.kerkyrasimera.gr/archives/136685/%ce%b3%ce%ba%ce%af%ce%ba%ce%b1%cf%82-%cf%83%ce%b5-%cf%85%cf%80-%cf%85%ce%b3%ce%b5%ce%af%ce%b1%cf%82-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%b7%ce%bd-%ce%ba%ce%b1%cf%84%ce%ac%cf%81%ce%b3%ce%b7%cf%83%ce%b7-clawba/

